
 

Svar på interpellation från Patrik Holmberg (C) 

I din interpellation refererar du till rikspolitik. Jag kommer att svara utifrån ett kommunalt perspektiv. 

 Att det på nationell nivå satsas på läroböcker och andra läromedel innebär per automatik inte att det 
är något som tillfaller kommunerna. Statsbidraget som kommunerna kunde söka 2023 föll inte så väl 
ut, då många kommuner inte uppfyllde kraven. Bl.a Trelleborg.  

Kravet var att man under 2023 först behövde köpa för lika mycket som man hade gjort i snitt under de 
3 senaste åren. Förvaltningen gjorde en riktad satsning på läromedel i slutet av 2022 med 1 miljon 
vilket gjorde att man inte behövde köpa in lika mycket läromedel  2023.  

När det gäller vilka läromedel som ska köpas in och hur mycket så ska vi överlåta det till professionen.  

Med borttagen effektivisering och höjd skolpeng (grundbelopp) finns det utrymme för att köpa in de 
läromedel som behövs – både fysiska och digitala.  

Svar på dina frågor: 

1.Vad har du gjort hittills för att det ska finnas utökade resurser för fler böcker ut till rektorerna i 
Trelleborg? 

-Genom att ta bort effektiviseringen och höja skolpengen (grundbeloppet). Sen är det rektorn som 
styr över sin egen budget och beslutar hur pengarna ska fördelas inom området. 

2.Arbetar du i budgetarbetet för att ”den strävan ni har” inte  bara ska bli en ”strävan” utan faktiskt bli 
verklighet? 

-Strävan du syftar på är på nationell nivå. Men självklart delar jag den strävan. Jag har haft dialog med 
förvaltningen angående läromedel. Bedömningen är att förvaltningen ska ansöka om statsbidraget 
2024. Ramarna och ansökningsperioden är ännu inte publicerade på Skolverkets hemsida. ämnden 
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